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SVĚT: Již mnohokrát jsem ve svých článcích a komentářích k překladům zmínila své podezření, či
spíše intuitivní tušení, že na současných společensko-politických globálních procesech, včetně
speciální vojenské operace Covid19 je něco „nelidského“. Něco, co nevypadá jako by bylo tak úplně
jen z této planety. Prudký rozvoj aplikací založených na umělé inteligenci, šílený globální vakcinační
experiment s bizarními a nebezpečnými nanotechnologiemi, transhumanismus, pokusy o plošné
propojení člověka a stroje, byť by s umělou inteligencí, a to vše v naprosto překotném a až zběsilém
tempu rozvoje vypadá pro mnoho lidí také jako naprosté sci-fi. Do toho se díky internetu lze dnes
dostat k informacím, které odhalují například prokazatelné reverzní inženýrství („vynález“
tranzistoru v Bellových laboratořích například) mimozemských technologií a to již během posledních
přibližně 70 let. Považuji se spíše za kritičtěji a racionálněji přemýšlejícího jedince, a to i přes to, že
se zajímám třeba o okultismus, magii a jiná, velice okrajová temata kultury, tak je pro mne
problematika mimozemšťanů, mimozemského inteligentního života a UFO stále jen velice obtížně
stravitelná. A to i přes mé tušení jejího vlivu na současné společenské a politické procesy a
celoživotním přesvědčení o tom, že se „s nimi“ setkám ještě za svého života. Je to dáno jednak
kulturními paradigmaty, výchovou, vzděláním, ale hlavně mediálními vlivy, pro které byla jakákoliv
mimozemská tematika vždy značně okrajovou záležitostí, senzací, bulvárem, nebo zábavou. A
pochopitelně také utajováním skutečnéího stavu věci. Jakákoliv trochu vážněji probíraná tematika
UFO okamžitě spadá do kategorie „konspirace“. Rozhodla jsem se opět trochu pátrat po
exopolitických končinách světové informační sítě a protože nepoužívám Google, tak jsem skutečně
lecos našla. No a o výsledcích svého exopolitického výzkumu vás budu ráda postupně na Myšpule
Světě informovat. Mezi českou veřejnost, která sleduje i jiné zdroje informací než jsou ty
mainstreamové, již pronikly nějaké, byť by třeba jen kusé informace například o pokračování
projektu Majestic 12 a pod. Jak je to ovšem s výzkumem fenoménu UFO a inteligentního
mimozemského života skutečně?

Mimozemskou tematikou se dnes zabývá nepočítaně webů, mnohé z nich jsou „tvrdě“ konspirativní a
nelze je považovat za příliš objektivní, ale najde se i pár webů zabývajících se skutečně seriózním
výzkumem a poskytováním co nejobjektivnějších informací na poli UFO a exopolitiky. Odkazy na ně
naleznete v levém sloupečku blogu a na konci tohoto článku. Jedním z nich je i web exonews.org,
který 10.září 2021 zveřejnil článek od Giorgia Piacenza s názvem: Přehled aktuálního odhalení
a/nebo potvrzení přítomnosti UFO (k 9. září 2021).

Dnes se nacházíme v historickém okamžiku kontrolovaného odhalení pravdy o UFO. Vypadá to, jako
by se dnes někteří ze „správců“ tajemství o UFO (jsou součástí nepřetržitého vyšetřovacího procesu
trvajícího již nejméně 75 let) jej pokoušeli konečně veřejně odhalit (ale při tom stále ono vyprávění
kontrolují, tedy neříkají úplně vše). Ale zdá se také, že jiné frakce těchto zasvěcených výzkumníků se
snaží tomuto odhalení za každou cenu zabránit.
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Někteří prominentní lidé pověření záležitostmi ohledně fenoménu UFO, kteří pracovali nebo stále
pracují pro americkou vládu, tak přiznali, že skutečně reálně existují „mimozemská vozidla“, která
nejsou z tohoto světa, a že některé z fenoménů UFO nemají žádné přirozené nebo prozaické
vysvětlení. V předběžné zprávě Úřadu ředitele Národní rozvědky (ODNI), která byla rovněž
zveřejněna 25. června 2021, bylo opět řečeno že stále „nevíme, co jsou zač“. To ukazuje na jakýsi
vnitřní rozpor nebo možná dokonce na strategii jak vládních úřadů, tak nevládních organizací
veřejně odhalovat jen velice málo informací, ale – a to z různých důvodů – vždy zachovávat některá
stará vysvětlení. Nevím, jestli je to všechno koordinované, nebo jestli to jen některé organizace
formulují tak a jiné jinak, ale myslím si, že je nejpravděpodobnější, že nejvíce chtějíá kontrolovat tok
a zveřejňování informací ultrakonzervativci většinou spojení s leteckými korporacemi (takzvaní
„Beltway Bandits“). A další liberálnější výzkumné organizae naopak chtějí zveřejnit tyto informace,
protože dobře ví, že udržet populaci zcela mimo toto je nadále neudržitelné, nebo si uvědomují
prostý fakt, že lidstvo zkrátka potřebuje znát tyto věci, aby se dále vyvíjelo a nezničilo se při tom.

Dříve bylo popíráno, a to nejen vládními úřady, ohledně problematiky UFO téměř vše a nyní je lecos
z toho veřejně odhalováno, ale současné je také popírána část z toho, co zcela jistě již vědí. Ale proč?
Ze strachu, že to lidská společnost ještě neunese a nezvládne? Bojí se, že budou muset nakonec
přiznat, že již byly do těchtoi tajemství investovány miliardy dolarů, nebo že přímo zákonodárci
odepřeli veřejnosti přístup k informacím nebo dokonce, že došlo už i k nezákonným akcím proti
nevinným civilistům pouze za účelem zachování mlčenlivosti? Ze strach ze ztráty kontroly nad
nějakým neobvyklým technologickým vývojem? Tvrdí se, že nejen USA mají v držení několik
předmětů, které zcela jistě nepatří lidskému druhu, ale že také Rusko a Čína již něco mají a snaží se
dosáhnout úrovně výzkumů jako v USA.

Příkladem někoho, kdo konečně trochu důrazněji a hlavně veřejně prohlásil, že americká vláda má ve
svém držení něco mimořádného, je pan Luis Elizondo (bývalý ředitel programu Advanced Aerospace
Threat Identification Program nebo „AATIP“) a renomovaný fyzik Bob Davis (který pracoval na
mnoho tajných projektech pro Pentagon). Prvně jmenovaný v podstatě připustil, že americká vláda
má ve svém držení nelidské artefakty.

Na otázku moderátora TV stanice Fox News Channel Tuckera Carlsona: Poté, co mluvil o UFO nebo
UAP, se ptá: „Myslíte si, že na základě vašeho desetiletí práce ve vládě USA máte v držení nějaký
materiál z jednoho z těchto letadel? Elizondo: „Já, já… ano.“ Tucker Carlson: Myslíte si, že vláda
Spojených států má nyní v držení pozůstatky UFO? Luis Elizondo: „Bohužel Tuckere, opravdu musím
být opatrný kvůli své dohodě o důvěrnosti. Na to si opravdu musím dávat pozor, ale zjednodušeně
řečeno ano. “

V dalším pokračování rozhovoru pro Fox s Luisem Elizondem odpověděl: „Vláda Spojených států
vlastní exotický materiál. A nechám to tam.“ (Fox News).
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Obamův Bílý dům v roce 2011 sice oficiálně popřel, že existují důkazy o mimozemské přítomnosti
nebo o jakékoli reverzním inženýrstvím obnovené mimozemské technologii. Ale v nedávných
rozhovorech (2020, 2021) řekl, že nemůže moc mluvit o důkazech a prohlásil, že skutečně existují
objekty létající na obloze detekované různými přístroji a že to nedokážeme vysvětlit.

Těmi, kteří články na tato témata přispěli od prosince 2017 nejvíce, jsou New York Times. Pro New
York Times v dubnu 2020: Dr. Eric Davis uvedl, že sám informoval Kongres USA, že vláda této země
skutečně vlastní technologii, která není z tohoto světa. Podle investigativního novináře Rosse
Coultharta to dokonce potvrdili zaměstnanci pracující pro jednoho člena kongresu.

Ale neutajovaná zpráva UAPTF opět jen opakuje široké veřejnosti své obligátní „Nevíme, co jsou
zač“. Pokud lžou, a pokud skutečně vědí, kdo či co jsou, tak minimálně některé sekce Pentagonu o
tom lhaly a lžou Americkému Kongresu již 75 let. Vypadá to, jako by snad zcela záměrně chtěli tyto
informace zveřejňovat pomalu, po kapkách, a začít postupně vzdělávat obyvatelstvo, vědce, politiky
atp.

Stejně tak úřady náměstka ministra obrany, letectva Spojených států a ministerstva námořnictva,
ministerstva obrany a úřad náměstka ministra obrany zpravodajské služby dnes již veřejně
prohlásily, že ty nejvíce šokující případy UFO nebo UAPS nelze vysvětlit pouze nějakou narážkou na
takové prozaické jevy, jako jsou ledové krystaly na objektivu či radaru, špatně pochopená data,
špatná pozorování atd. Senátor Mitt Romney navíc nedávno řekl, že „my víme, že to zcela jistě není
ani americká, ani ruská nebo čínská technologie“.

Ale samozřejmě, pokud byly tyto objekty pozorně pozorovány několika nejlepšími piloty
provádějícími nemožné manévry, zatímco (také současně) byly detekovány pomocí 4 koordinovaných
radarů a pomocí infračervených zařízení FLIR, někdy manévrujících poblíž nebo na námořních lodích
několik hodin nebo dokonce celé dny, někdy jich jsou stovky, jindy létají daleko od země, tak to jen
těžko mohli být třeba drony!

Vědecká koalice pro ufologii analyzovala určité nahrávky a vypočítala z nich zrychlení více než 600G
! Tomu by zkrátka neodolal žádný pozemský dron, letadlo a už vůbec ne pilot! Jediné, co se tomu
všemu brání, je naše mysl stojící v opozici proti již volně dostupným datům. Je to tvrdohlavost
popíračů, vědců nebo ne!

Army-Air Corps odvezl v roce 1947 zbytky objektu, který spadl v Coroně v Novém Mexiku (jde o
takzvaný případ Roswell) do zahraniční technologické divize letecké základny Wright Field (nyní
nazývané Wright Patterson AFB) a pokračoval ve vyšetřování i poté, co byl projekt Blue Book
oficiálně zrušen. Ve skutečnosti je již s naprostou jistotou známo, že vyšetřování UFO tajně
pokračovalo poté, co byl Projekt Blue Book v roce 1969 zrušen. Je to známo díky pravidlům letectva
JANAP 146 a Air Force Manual 55-11. A to i navzdory tomu, že USAF popíralo, že by se po roce 1969
zajímalo o UFO.

Podle nejrůznějších seriózních výzkumníků, jako je například Ross Coulthart a další, bylo utajování
výzkumů (pravděpodobně za účelem rozvoje reverzního inženýrství) nejprve spravováno Komisí pro
atomovou energii (což je občanská agentura). Poté bylo převedeno na soukromé letecké společnosti,
zatímco nad ještě tajnějšími Nepřijatelnými projekty zvláštního přístupu Pentagonu by byl zajištěn
vládní dohled.

Vložení tohoto největšího tajemství do rukou civilních agentur nebo soukromých-občanských
korporací by mohlo pomoci představitelům vlády Spojených států nyní již pravdivě prohlásit, že vláda
nevlastní zbytky nepozemského objektu. Ale z nějakého důvodu nyní chtějí, aby lidé věděli, že ta



UFO jsou koneckonců skutečná. A některé osoby s prokazatelnýmii pověřeními jako právě Elizondo a
Davis dnes prohlašují, že tyto předměty skutečně mají. A také bytedy měli mít neuvěřitelně pokročilé
technologie. S poměry izotopů značně odlišnými od poměrů běžně nalezených na Zemi.

Historik Richardem Dolanem se domnívá, že právě pánové Elizondo a Davis (kromě fyzika Hala
Puthoffa) by měli mít přístup k projektům SAP, z nichž některé mohly souviset s problematikou UFO,
ale ne s těmi nejtajnějšími (a pravděpodobně extrailegální USAP). Dodnes unikají odpovědnosti
prostřednictvím formálního řetězce velení). To by se týkalo reverzního inženýrství UFO, přímého
studia mimozemské přítomnosti, kontaktu s nimi psychickými prostředky a dalších.

Je velice nepravděpodobné, že by ta UFO byla čínská technologie během několikadenních setkání
kolem USS Princeton u východního pobřeží Floridy v roce 2015 nebo kolem USS Nimitz v roce 2004,
protože byla detekována již minimálně od dekády roku 1940, kdy byla ještě celá Čína pouze zaostalá
venkovská země. Čína dokonce teprve nedávno v novinách Morning Sun uvedla, že jevy UFO dnes
vyšetřuje pomocí umělé inteligence.

Zpráva z června 2015 byla připravena v koordinaci s různými úřady nedávno vytvořenou UAP Task
Force (UAPTF) nebo „UAP Investigation Team“ ve spolupráci s US Navy Intelligence Office a ve
spojení s Office of United States, národního ředitele zpravodajské služby (ODNI) pod dohledem
ministra obrany. Tato zpráva zaručuje, že UFO jsou skutečná, mimořádná a velmi zajímavá. Zdá se
však, že to také říká nebo chce vyvolat dojem, že vážný zájem o UFO začal až v roce 2004, což je
velmi zavádějící. Stejně jako armáda by to až právě teď brali vážně? To samozřejmě není pravda.

Existují však i mnohé další příspěvky. Uvádí se však také, že ze 144 zkoumaných případů po jejich
výběru od roku 2004 jich po roce nedokázali vysvětlit 143. Většinou šlo o případy pozorování
shromážděné americkým námořnictvem. Kromě toho předběžná zpráva (neklasifikována) o pouhých
9 stranách připouští něco důležitého: jde o skutečný a možná velice pokročilý technologický fenomén
dosud neznámého a poněkud znepokojivého původu.

Utajovaná verze zprávy, kterou dostali členové Kongresu USA, má prý okolo asi 72 stran. Nejtajnější
v ní jsou vlastní prostředky a systémy detekce a monitorování, ale někteří kongresmani (Mark
Warner atd.) řekli, že viděli mnohem jasnější obrazy, než jaké mohla veřejnost vidět od začátku
tohoto procesu potvrzování reality. UFO v roce 2017 … když Elizondo, Tom DeLonge, členové To the
Stars Academy s nimi vyšli na světlo světa během konference YouTube v říjnu téhož roku a později v
článku v New York Times.

Alespoň mezi různými poměrně prozaickými možnostmi nabízenými ve zprávě z 25. června 2021 se
mluví o všem, ale nebyla zde zcela vyloučena ani možnost mimozemské technologie. Tento detail je
velmi významný.

Uniklý záznam UAP ve tvaru pyramidy natočený infračerveným zářením nad USS Russell.
Dáno filmaři Jeremymu Corbellovi. Jedná se o ono TR3B?

O tom všem USAF téměř mlčelo, ale už jednou prohlásilo, že má o UAP zájem (ačkoliv to je ještě od
doby, kdy to byl Army Air Corps ve 40. letech!). Zajímavé je, že po jejich zprávě z 25. června
náměstkyně ministra obrany Kathleen Hicksová nařídila, aby vyšetřování UFO/UAP bylo dokonce
koordinováno mezi více vojenskými pobočkami a agenturami.

Dnes je již naprosto nepopiratelné, že stále existují důkazy o minulých lžích a manipulacích, které
mohou vysvětlit jisté nesrovnalosti mezi pravdivým odhalováním skutečnosti a jejím
popíráním/lháním. Například ministr letectva D. Quarles také zcela jednoznačně lhal, když byl
dotázán na UFO.



A tyto lži již začaly už dávno. Ať už to bylo myšleno v dobrém nebo ve zlém, tak jedna věc byla vždy
to, co řekli veřejnosti, a druhá věc, co pak udělali v soukromí. Tajná zpráva č. 14 (Special Report No.
14) vypracovaná v roce 1955 v rámci Project Blue Book s pomocí analytiků z Battelle Memorial
Institute dokázala, že čím vzdělanější a důvěryhodnější člověk podávající svědectví o UFO byl, tím
vyšší bylo procento „neznámých“ pozorování, které nebylo možné jen tak jednoduše vysvětlit.
Přesněji řečeno, skutečný počet nevysvětlených nebo neznámých případů byl 35 % u těch
„nejkvalitnějších“ a nejdůvěryhodnějších svědků, ale stále pouze jen u 21,5 % celkově u všech lidí,
kteří tato svá pozorování nahlásili letectvu. Takže když se Projekt Blue Book nějakou dobu snažil říct,
že jistá mentální nerovnováha byla velkým faktorem za zprávami o UFO, také lhali. Aby tato fikce
byla zachována (také s pomocí předsudků a společenských tabu), tak to nejcitlivější vyšetřování bylo
raději převedeno na soukromé korporace.

Akreditované osoby, které prokázaly, že pracovaly pro americkou vládu a pro zpravodajské služby,
jako byl Christopher Mellon a Luis Elizondo a Hal Puthoff nebo fyzik Bob Davis, by měli mít přístup k
některým tajemstvím souvisejícím s vyšetřováním UFO, ale nikdy ne k tomu nejskrytějšímu
vyšetřování v rámci některých USAP týkající se převážně soukromých společností. Věděli by, že je
toho k odhalení mnohem víc, a chovali by se tedy spíše jako prostředníci ve prospěch odhodlanějšího
(i když třeba pomalého a postupného) odhalení pro vůdce, vědce a běžné obyvatelstvo, fungovali by
tedy jako jakési mosty mezi nimi a ultratajnou úrovní vyšetřování, která zjevně hraničí až ze scela
nezákonnými aktivitami, protože (alespoň donedávna) by nebyly nikomu odpovědné v rámci
formálního řetězce velení. Například (podle ověřených dopisů mezi Ericem Davisem a admirálem
Wilsonem … dopisy, které unikly na veřejnost až po smrti astronauta Edgara Mitchella), ti, kdo
provozovali určité USAPS za soukromých firemních podmínek, odepřeli admirálu Wilsonovi přístup k
informacím během 90. let, kdy byl šéfem zpravodajský důstojník (“J2”) pro Pentagon.

Prohlášení popírače Donalda Menzela (harvardského astronoma (který prohlásil že „všechna
nevysvětlitelná pozorování provádějí špatní pozorovatelé“) a vědce Carla Sagana „spolehlivé případy
nejsou zajímavé a zajímavé případy nejsou spolehlivé“) byla také pokaždé extrémně nepravdivá,
značně předpojatá a postrádala jakoukoliv vědeckou metodologii a přísnost a navíc byla často
poněkud hloupá. Ale tato zdánlivě „vážná“ prohlášení jsou tvořena těmi, kteří necítí odmítnutí vůči
možnosti skutečné nelidské přítomnosti. A tak, stejně jako fanatičtí věřící, kteří také existují ve světě
tématu UFO, mnoho vědců a moderních lidí, kteří se chtějí považovat za „vážné“, také získávají
iracionální ospravedlnění. Bez řádné přípravy a kritického myšlení ani „otevřená mysl“ nebo
domněle „objektivní“ smýšlení nutně nedosahuje nezbytné epistemologické kognitivní rovnováhy.

Ale ta dosud nejzjevnější lež, která byla veřejně prohlášena, tak byla vyslovena již v 50. letech 20.
století a to ministrem letectva D. Quarlesem, který tehdy veřejně řekl, že ve vyšetřování projektu
Blue Book bylo pouze 3 % skutečně „neznámých“ případů a že všechny ostatní mohou být
identifikovali pouze jako zcela „konvenční jevy“ a nebo jako pouhá „iluze“, pokud bychom měli
dostatek informací. Byla to zjevně naprostá lež, kterou tehdy mohl vyslovit, protože veřejnost tehdy
ještě o Zvláštní zprávě 14 nevěděla. Ale dnes již díky fyzikovi Stantonu Friedmanovi o této dříve
tajné zprávě víme.

Poté, co Kongres obdržel zprávu 25. června, tak zorganizoval a požádal, aby zprávy o UFO / UAP mu
byly doručovány každých 90 dní, ale to i včetně případů před rokem 2004. K tomu brzy dojde. Věřím,
že druhá zpráva nám bude předložena po 22. září 2021. Kromě toho generální inspektor Pentagonu
zahájil vyšetřování toho, jak druhá instituce prováděla vyšetřování problému UFO. Mají poměrně
širokou autoritu a jsou nezávislí. Toto vyšetřování ovšem může trvat i několik let. Možná dokážou
zjistit, jestli se něco nezákonně skrývalo před Kongresem nebo jestli tam byly nesrovnalosti a
nevysvětlené výdaje. Vše jako by to nasvědčovalo snaze Kongresu získat zpět jak civilní, tak politicky
formální kontrolu nad nejtajnějšími vyšetřováními řízenými v podstatě nezávislým výborem zcela
neznámých osob koordinujících vojenské sektory pod právní ochranou soukromých korporací.



Na druhou stranu ale pan Elizondo podal žalobu na Pentagon za to, že popřel, že pracoval v AWSAAP
a jako ředitel AATIP vyšetřující UFO / UAP, a za to, že vymazal všechny své e-maily. Najal slavného
právníka Daniela Sheehana, který také vyšetřoval problém UFO najatý Úřadem pro vyšetřování
Kongresu na žádost bývalého prezidenta Jimmyho Cartera, když mu již tehdy byly odepřeny
podrobné informace o UFO.

Vědci na to vše reagují. Formální zájem Pentagonu, ODNI, kongresu atd. vyvolal pozitivní odezvu od
NASA a Harvardské univerzity, jejichž zástupci (ředitel NASA, bývalý kongresman a astronaut Bill
Nelson, a také fyzik, astrofyzik a univerzitní profesor Avi Loeb) dnes již veřejně řekli, že začnou
vyšetřovat UFO. Druhá výzva směruje k „Projektu Galileo“, aby se pokusil podívat na vědecké
nástroje k detekci a analýze chování UFO. Připomíná nám to Galilea Galileiho, který se jako první
odvážil podívat se svým dalekohledem a tak zjistil, že kolem Jupiteru obíhají měsíce. Proto byl tím,
kdo změnil jak historii tak paradigmata. Americký institut pro letectví a kosmonautiku (AIAA) se také
právě připojil k vyšetřování jevů UFO. V posledních 2-3 letech časopis Scientific American také
publikoval již mnohé články o tom, jak platný a zajímavý může být výzkum UFO pro vědu. Už tedy
toto téma není jen pouze něco týkající se „slabých myslích“ a „šílených vizionářích!“ (A vlastně ani
nikdy nebylo).

Komunita výzkumníků UFO v USA dnes doslova touží po tom, aby byl americký Kongres ještě více
povzbuzen k veřejnému slyšení o fenoménu UFO. Poslední oficiální slyšení na toto téma bylo již v
roce 1967!

Zhmotňují se a dematerializují. Okamžitě zrychlí na hypersonickou rychlost (5 až 25násobek
rychlosti zvuku) a náhle se zastaví. Sledují letadla. Kontaktují lidi. Ukazují se školákům.
Geoprostorová agentura je detekovala přicházející z vesmíru. Je samozřejmé, že ověření
transontologické přítomnosti, která může být fyzická nebo ne, ale která alespoň přesahuje klasické
časoprostorové limity (s pokročilejší technologií detekovanou historicky a která k pozemskému
lidstvu nepatří) je skutečností s nepopiratelnými filozofickými důsledky. Toto kolektivní uvědomění
nám tak může pomoci dostat se z globálního intelektuálního bahna, najít nové politicko-ekonomické
dohody a uvědomit si, že jsme součástí mnohem širší komunity života ve vesmíru, která nás zjevně
tímto způsobem pobízí k tomu, abychom na toto vše nějak reagovali a dozrávali proto jako živočišný
druh s odpovědnějším a zdravěji s vesmírem propojeným způsobem.

My, současní lidé proto musíme otevřít oči té mnohem širší realitě, která tu ale zjevně byla vždy.
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